
Finansudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 8. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 470
Hvor stor en besparelse ville togrejsende over Storebælt kunne få på deres
billet eller pendlerkort, hvis man afskaffede broafgiften for persontog over Sto-
rebæltsforbindelsen?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
formand
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